原葛兰素史克医药科技 (泰州) 有限公司名称变更为赫力昂 (泰州) 医药科技有限公司 沟通函

2022 年 7 月,我司完成了从葛兰素史克集团的分拆,成为一家 100% 专注于每日健康的独立公司,新的公司名为赫力昂(Haleon)。赫力昂(Haleon)的品牌建立在科学、创新和以人为本的基础上,获得全球数百万消费者的信赖。曾经属于葛兰素史克消费保健品业务的法律实体目前属于赫力昂集团的一部分,我司正在更新各法律实体的名称,以体现新的赫力昂品牌和独立性。

从 2024 年 1 月 31 日开始,原葛兰素史克医药科技 (泰州) 有限公司的法律实体名称已变更登记为**赫力昂 (泰州) 医药科技有限公司**。公司统一社会信用代码,增值税号及注册办公室地址不变。业务主体和法律关系不变,原订单和原签订的合同继续有效。请您特别关注与此变更相关的安排,以免影响双方业务往来:

- 1. 请尽快更新您留存的我司信息。
- 2. 即日起,您向我司发送的所有新项目相关文件(包括发票/合同/报价单/出价/送货单模板等), 请使用我司新公司名称。
- 3. 即日起,我们将采用新公司名称创建新采购订单和新订立合同。
- 4. 我司发票信息已经更新如下:

单位名称: 赫力昂 (泰州) 医药科技有限公司

纳税人识别号: 91321291MA22U9HM99

地址/电话: 泰州医药高新技术产业开发区药城大道一号新

药创制基地二期 D 幢大楼 708 室/021-23019366

|开户银行名称:花旗银行(中国)有限公司上海分行

账号: 1797590238

- 至 2024 年 3 月 31 日: 原葛兰素史克医药科技 (泰州) 有限公司和现赫力昂 (泰州) 医药科技有限公司抬头的发票均可以被接收。
- 2024年4月1日起,我司将不再接收葛兰素史克医药科技(泰州)有限公司抬头的发票。
 请务必使用我司新名称开具发票。

HALEON

任何信息有误的发票(如,法人实体名称、采购订单编号错误)都将被公司拒收、退回。由于发票信息有误导致任何付款延迟,本公司概不负责。

5. 人民币发票提交地址不变,请将发票寄送至如下地址:

收件人: 天津财务扫描中心

地址: 天津市东丽区成林道 270 号中美天津史克制药有限公司, 300163

电话: 022-24700224/228

邮箱: CH.Scanning@Haleon.com

*人民币发票以外的外币发票请直接发送至 HALEON 业务联系人。

- 6. 数据外泄:如果存在任何数据外泄的情况,根据您与公司之间的合同所述,应将泄露情况报告立即发送至 cdir@haleon.com 而不是 cstd@gsk.com。
- 7. 附加信息: 请注意,自 2023 年 7 月 15 日起,GSK 标志已从新采购订单中删除,这些新的采购订单仍然是一份具有法律效力的 Haleon 文件。

有关发票或付款查询,请访问我们的 Haleon 供应商门户网站或联系您本地的采购付款帮助中心。

由于此次变更给您带来的不便,我们深表歉意! 衷心感谢您一贯的支持!



-以下空白-





The former GlaxoSmithKline Technology (Taizhou) Co., Ltd. changed its name to Haleon (Taizhou)

Technology Co., Ltd.

In July 2022, our company completed its demerger from the GSK Group to form Haleon, an independent company 100% focused on everyday health. Our leading brands are built on science, innovation and people-centricity and are trusted by millions of consumers globally. All GlaxoSmithKline Consumer Healthcare legal entities are now part of the Haleon Group and we're updating their names so they reflect our Haleon branding and independence.

Starting from 31th Jan 2024, the legal entity name of the former GlaxoSmithKline Technology (Taizhou) Co., Ltd has been officially changed and registered as **Haleon (Taizhou) Technology Co., Ltd.** The company's unified social credit code, VAT number, and registered office address remain unchanged. The business entity and legal relationships remain unchanged, and all existing orders and contracts remain valid. We kindly request your special attention to the arrangements related to this change to ensure that it does not impact our ongoing business interactions.

- 1. Please update our company's information in your records as soon as possible.
- 2. Starting today, all new documents you send to our company (including invoices, contracts, quotations, bids, delivery templates, etc.) should use our new company name.
- 3. Starting today, we will create new purchase orders and enter new contracts using our new company name.
- 4. Our invoice information has been updated as follows:

Company Name: **Haleon (Taizhou) Technology Co., Ltd.**Taxpayer Identification Number: 91321291MA22U9HM99

Address/Phone: Room 708 in Building D, Phase II of New Drug Innovation Base, Taizhou, Jiangsu Province, 225300, China/021-23019366

Banking: Citibank (China) Co., Ltd. Shanghai Branch

Banking Account: 1797590238

- Until 31th Mar 2024, invoices with both the former *GlaxoSmithKline Technology (Taizhou) Co., Ltd.* and the current *Haleon (Taizhou) Technology Co., Ltd.* headers will be accepted.
- <u>Starting from 1st Apr 2024</u>, our company will no longer accept invoices with the former GlaxoSmithKline Technology (Taizhou) Co., Ltd. header. Please make sure to issue invoices using our new company name.

Any invoices with incorrect information (such as incorrect legal entity names or purchase order numbers) will be rejected and returned by the company. The company will not be responsible for any payment delays resulting from incorrect invoice information.

5. The invoice submission address remains unchanged. Please send invoices to the following address:



Recipient: Tianjin Document Management Center

Address: No. 270, ChengLinDao Road, Dongli District, Tianjin, China. / Tianjin Schick

Pharmaceutical Co., Ltd. 300163

Phone: 022-24700224/228

Email: CH.Scanning@Haleon.com

*For foreign currency (other than CNY currency) invoices, please send to your Haleon business contactor directly instead of sending to Tianjin.

- 6. Data breaches: If there are any data breaches, as referenced in your contract with the Company, these should now be reported immediately to cdir@haleon.com instead of cstd@gsk.com.
- 7. Additional Information: Please note that GSK logo has been removed from new Purchase Orders from 15th July, 2023. This remains a legally valid Haleon document.

For queries about invoices or payments, please go to our Haleon supplier portal or contact your local Purchase-to-Pay Help Desk.

We sincerely apologize for any inconvenience this change may bring to you. We truly appreciate your

understanding and continuous support!

Haleon (Taizhou) Technology Co., Ltd.

Feb 2024

- Blank Below -